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|Osnovna naloga: uveljaviti
dogovorjene cilje

Osnutek resolucije 1982 je
bila osrednja lema novembr-
ske seje komiteja občinske
konference ZKS. V uvodnem
reteratu je izvržni sekretar za
družbeno-ekonomske odnose
Staniša Nikolič opredelil oce-
no: ali so začrtane smernice
razvoja v letu 1982 v skladu z
opredelitvami ZK glede gospo-
darske situacije in družbe v c&-
loti. koi osnovno nalogo raz-
prave na komiteju.

V razpravt so člani komiteja
ocenili, da je potrebno poleg
pripomb in dopolnil osnutka
resolucije za leto 1982 sprejeti
iudi program poiitičnih aktiv-
nosti, ki bodo prispevale k do-
Sledni uveljavitvi dogovorjenih
ciljev v resoluciji. Sličen pri-
stop pa morajo imeti tudi ko-
munislr v združenem delu, in-
teresnih skupnostih in kra\ev-
nih skupnostih, ko bodo raz-
pravljall o svojih dokumentih

za prihodnje i^to,
Med pripomtjami Članov ko-

miteja na osnuiek resolucije je
bilo tudi mnenje, da so naka-
zane investiciie v občini nedo-
rečene in da Di predlagatetii
resolucije mora'" dopolniti in-
vesticije z naslednjih vidikov- z
viri sredstev, z upoštevanjem
povečanja dohodka in izvoza.
z uvajanjem nove tehnofogije
(n. pr avtomatizacijo) ler z ele-
menti preslrukturiranja gospo-
darstva. Razpravijatci so pou-
darili, da pomeni dvig produk-
tivnosli za 2,3 odstotka ob 0.9
odstotnem zapos)ovan)u veli-
ko odgovornost za vse zapo-
slene. saj zahteva kar 1,4 od-
stolno povečanje produktivno-
sti na račun boljšega dela. Čla*
ni komiteja so tudi predlagali.
da v resoluciji ne bi zapisali 5
odstotnega zaostajanja oseb-
ne porabe za dohodkom, am-
pak opredetili, da mora stop-
nja rasti osebnih dohodkov ra-
sti počasnege od stopnje rasti
dohodka. Janez Dolničar je
opozoril, da moramo ob zapo-
slovanju upoštevati tudi preza-
poslovanje zaposlenih, ko pa
govonmo o novozaposlenih
moramo njihovo izobrazbeno
strukturo postaviti bolj orien-
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tacijsko in poskrbeti, da se do-
sledneje izpolnjujejo programi
za pripravnike.

V osnutku mora biti bolj
opredeljeno področje kmetij-
stva še posebno glede na skle-
pe 11. seje CK ZKS, je menil
Oto Erman, pri usmeritvah in
nalogah organizacij združene-
ga dela s področja trgovme pa
morajo biti za zastavljene am-
blciozne cilje izpolnjeni pred-
pogojf.

Sekretar komlteja Marjan
MaleSič je menil, da je na po-
dročju samoupravnih intere-
snih skupnostih družbenih de-
javnosti in materialne proi-
zvodnje potrebno dostedno
uresničevati politiko ekonom-
ske stabiiizacije, tako v intere-
snih skupnosiih, kot v organi-
zaclji združenega dela, ki izva-
jajo dofočene programe. Gle-
de na znižanje sredstev za
skupno porabo bo potrebno
izdelati novi skupni pregled
razpoložljiVih sredstev in no-
tranjo razporeditev glede na
dogovorjene prednostne nalo-

ge. Večjo vlogo v resoluciji
mora dobitt tudi področje

znanstveno-raziskovalnega
deia.

Sekreiar komiteja je opozo-
rlt, da je v Času priprav planov
v organizacijah združenega
dela, interesnih skupnostih in
krajevnih skupnostih potrebno
okrepiti druibenopolitično ak-
cijo tako vseh komunistov kot
tudi samoupravnih organov za
odpravljanje subjektivnih ra-
zlogov in skticevanja na objek-
tivne težave pri neuresnifieva-
nju postavljenih ciljev. Pouda-
ril je. da odgovornost za pri-
pravo in sprejem resolucije
nosijo izvršni organt družbe-
nopolitične skupnosti, vendar
je 5e večja odgovornost Članov
zveze komunistov In drugih
družbenopoliličnih organiza-
cij. da z organlzirano dejav-
nostjo ustvarijo vzdušje in pri-
pravljenost v vseh temeljnih
samoupravnih sKupnostih za
dosledno uresniievanje spre-
jetih usmeritev in dogovorov v
planskih dokumentih.

Člani komiteja so sprejeii
dogovor, da se prlpravi pred-

log usmeritev in stališč o
osnutku resolucije obfiine Lj.
Bežigrad za leto 1982, s kate-
rim bodo seznanjene vse
osnovne organizacije ZK.

Na seji komiteja je bil sprejet
akcijski program uresničeva-
nja stališč in sklepov problem-
ske konference Centralnega
komiteja ZKS o gradbeništvu,
y katerem je akcija Zveze ko-
munistov usmerjena na priori-
tetne naioge na tem področju.
kot so: zagotavljanje realizaci-
je plana stanovanjske gradnje
v občini, rednega poteka pri-
prav za gradnjo 4450 stano-
vanj v obdobju 1986-1990, v
opredolitvi odnosa do vpliva
restrikcij na zaposlenost de-
lavcev in integracijskih proce-
sov. Za izvedbo programa je
bila imenovana delovna skupi-
na pod vodstvom Daliborja Sa-
lobirja.

Člani komiteja so sprejeli in-
formacijo o dogodkih na
osnovnt šofi dr. Vita Kraigherja
in imenovaii delovno skupino,
ki mora v enem mesecu pripra-
viti oceno.
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